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Programrådsmedlemmer: Øivind Kure, Kai Olav Ellefsen, Dag T Wisland, Jonas Moen, Thyra 

Liang Aakvåg, Henrik Munthe-Kaas, Yngve Hafting, Emma Brovold, Sondre Røvik Kippenes 

Varamedlemmer: Tønnes Nygaard, Elias Lynum Ringkjøb, Helene Bye Humberset 

Fast observatør ITS: Kaja Mosserud-Haavardsholm  

Gjester: Ragnhild Kobro Runde (Studieleder IFI), Stefano Nichele (Ekstern programrådgiver, 

deltar via zoom), Ole Jakob Elle (Seksjonsleder Medisinsk Kybernetikk og Bildebehandling, 

Intervensjonssenteret, OUS – del 1), Adín Ramírez Rivera (Faglærer IN5310, kommer til del 2) 

 

Møtt (Kortere fremmøte i parantes): Øivind Kure, Kai Olav Ellefsen, Jonas Moen, Thyra Liang 

Aakvåg (10:15-12:00), Henrik Munthe-Kaas, Yngve Hafting, Emma Brovold, Sondre Røvik 

Kippenes, Tønnes Nygaard, Kaja Mosserud-Haavardsholm, Ragnhild Kobro Runde, Ole Jakob Elle 

(10:15-11:00), Helene Bye Humberset, Adín Ramírez Rivera (12:45-13:15) 

 

Meldt forfall: Dag T Wisland. 

 

Dato: 30. november 2023 

Programrådsmøte for bachelor- og masterstudieprogrammene informatikk: 

robotikk og intelligente systemer  

Dato: Fredag 17.11.2023 

Tid: 10:15 -  14:00 

Sted: OJD: Styrerom (4118) og Zoom  

https://uio.zoom.us/j/65992713276?pwd=enBFWWlYckZrMDdBRldWSGpuZzNKdz09 

 

Referat: 

 

Før saksgjennomgang:  

Introduksjonsrunde slik at alle får sjansen til å bli kjent med nye og gamle representanter.  

 

• Sak 09/23: Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

o Saker til eventuelt meldes inn.   

o Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes 

 

https://uio.zoom.us/j/65992713276?pwd=enBFWWlYckZrMDdBRldWSGpuZzNKdz09
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• Sak 10/23: Godkjenning av referat fra programrådsmøtet 28. September 2022. 

o Se vedlegg «Referat IRIS programråd 1-2023.pdf» 

o Vedtak: Referatet godkjennes. 

 

• Sak 11/23 Oppfølging av tidligere saker  

o T.O.: Sak 11/20 

▪ Tidligere vedtak: Programrådsleder gis fullmakt til å behandle eventuelle 

avvik i studieplaner for masterplaner. 

o T.O.: Sak  19/21 

▪ Tidligere vedtak: Referat legges ut en ukes tid etter vi har hatt det på 

sirkulasjon.  

o Sak 25/21 Kjeller-satsingen 

▪ Tidligere vedtak: Vi følger utviklingen videre i kommende 

programrådsmøter 

▪ Notater: 

• Øyvind: Satsningen på rektorat/politisk nivå 

ligger nå passiv. Men uavhengig av dette pågår det 

en dobling av antallet vitenskapelige ansatte ved 

ITS. 

o Sak 08/23: Eventuelt 

o Anbefalte forkunnskaper til IN3140 - Introduksjon til robotikk 

▪ Faglærer og programleder har utarbeidet et forslag til ny tekst: 

• «Anbefalte forkunnskaper 

Emner som gir bakgrunn i mekanikk tilsvarende Fysikk-1 og -2 

fra videregående, minst ett høynivå programmeringsspråk, samt 

erfaring med lineæralgebra (matriseregning) og partielle 

differensialligninger.  

F.eks MAT1110 – Kalkulus og lineær algebra, IN1080 

Mekatronikk og IN1000 - Introduksjon til objektorientert 

programmering.» 

▪ Forslaget ble sendt inn til instituttet for behandling 27.10.2023  

o Forslag til vedtak: Eventuelle nye opplysninger tas til orientering.  
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• Sak 12/23 Informasjonssaker 

o Emnet HMS0507 Brannsikkerhet er tatt ut av bachelorprogrammet  

▪ Se vedlegg «HMS0507-Brannsikkerhet-epost.pdf»  

o Søkertall til bachelor og masterprogrammet 

▪ Se vedlegg «Tabell søkning og opptak.xlsx» 

• Bachelorprogrammet har hatt nedgang i 1. prioritets søkere, og 

karaktergrens for 2023 har gått ned 10% fra perioden 2018-2021.  

• Tall for masterprogram gjelder begge grenene.  

o Ragnhild/Kaja: Det går an å hente ut tall separat fra hvert 

enkelt program hvis vi vil se nærmere på disse. 

o Ragnhild: Det har også svingt mye fra år til år hvor høy 

karakter man trenger for å komme inn på I:RIS master. Vi 

ligger på grensen til å ha nok søkere til å fylle plassene. 

o Forslag til vedtak: Informasjonen tas til orientering 

• Sak 13/23: Programevaluering  

o Er programmets læringsutbytte ivaretatt og oppdatert i forhold til utviklingen? 

o Har programmet hensiktsmessige vurdering og undervisningsformer? 

▪ Se vedlegg «Bachelo_robotikk_emner.xlsx» 

▪ Bør vi anbefale midttermeksamen for bachelorkursene?  

o Se mandat for ekstern programrådgiver:   

▪ https://www.mn.uio.no/om/organisasjon/adm/prosjekter/interact/progra

mrevisjonen/utvalg-og-roller-for-utdanning-ved-mn-fakultetet1.html  

• Diskusjon fra programevalueringen følger under. 

o Stefano:  På «hva lærer du» i beskrivelsen av vårt studieprogram: Maskinlæring 

ikke eksplisitt nevnt – roboter som lærer fra data. Bør dette tas inn? 

o Studieprogrammet har generelt god struktur. 

o Introduksjon til robotikk kommer overraskende sent i programmet. Kunne man 

introdusere dette tidligere? Kanskje mer praktiske eksempler, uten store behov for 

matematikk? 

https://www.mn.uio.no/om/organisasjon/adm/prosjekter/interact/programrevisjonen/utvalg-og-roller-for-utdanning-ved-mn-fakultetet1.html
https://www.mn.uio.no/om/organisasjon/adm/prosjekter/interact/programrevisjonen/utvalg-og-roller-for-utdanning-ved-mn-fakultetet1.html
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▪ Emma: Usikker på hvor mye robotikk man kan få til å studere før man 

har tatt de grunnleggende emnene. 

▪ Sondre: Introduksjon til robotikk handler i hovedsak om matematiske 

beregninger av robotbevegelse. Mekatronikk er i større grad et 

introduksjonsemne til mange deler av robotikk. 

▪ Thyra, Emma, Helene: Enig i at tidligere introduksjon til robotikk 

kunne vært fint. De første årene i studiet oppleves mer som «PROSA med 

matte». Savnet å jobbe med noe fysisk de tidlige årene i studiet. Føler 

programmet generelt har for lite robotikk – men at vi har blitt bedre etter 

hvert som vi har åpnet etter pandemien (Sonen, etc). 

▪ Tønnes: Kjenner seg også igjen i dette fra sin tid som student. Hva er 

løsningen? Nytt kurs? Sterkere fokus i kursene vi har? F.eks. i 

Mekatronikk? 

▪ Yngve: Det kan hende vi bør vurdere navneendringer for å synliggjøre 

dette (eg.: Robotikk1- Mekatronikk, Robotikk2 – Styring, kinematikk og 

anvendelser el.) 

o Stefano: Hvorfor er ikke operativsystemer obligatorisk? Bør være relevant, 

spesielt med tanke på fokuset på embedded systems. 

▪ Yngve: Dette skyldes mest at programmet vårt er trangt – vi trenger noe 

valgbarhet for å legge til rette for ulike retninger innen programmet, samt 

mulighet for utvekslingssemester. 

o Stefano: Fungerer rekkefølgen og innholdet i programmeringsemnene bra? 

▪ Studentene: Godt fornøyd med dette. De grunnleggende 

programmeringsemnene og algoritme-emnene de første årene henger godt 

sammen. 

▪ Sondre: Synes det ligger lite AI i emnet i bachelor. Kun ett emne, mens 

programmet heter «Robotikk og Intelligente Systemer» 
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o Diskusjon rundt prosjektemne på bachelor: Har vært ytret ønsker om dette lenge, 

men vi har ikke ennå fått det til å passe, blant annet pga. bemanningsbehovet ved 

et slikt emne – og et allerede trangt studieprogram 

o Stefano: Under «hva lærer du» på studieprogrammets nettside nevnes 

«nytenking og innovasjon». Men kan ikke se dette dekket i noe emne. Bør dette 

læringspunktet fjernes? 

▪ Sondre: Emnet IN1030 går litt inn i dette. 

o Stefano: Evaluere evalueringsformer. Peker på lite variasjon i 

evalueringsformene på bachelorkursene. 4 timers skriftlig eksamen dominerer. 

Kan vurdere noe mer bruk av muntlig eksamen, og generelt mer variasjon i 

evalueringsformer. 

▪ Mid-term exam kan også være en grei ekstra evalueringsform. 

▪ Kan også vurdere obliger/prosjekter underveis som teller som en viss del 

(en viss prosent) av endelig karakter. 

▪ Anbefaler i den sammenheng også god planlegging og koordinering av 

ulike oblig-frister mellom ulike emner før semesteret starter. 

▪ Påpeker også at studenter ofte ikke får øvd seg på å presentere arbeidet sitt 

muntlig de første årene på bachelor. Det kan også være en grunn til å bruke 

mer muntlige evalueringsformer. 

▪ Thyra: Savner også øvelse i å presentere stoff muntlig på bachelor. 

Midtveiseksamen: Bør ikke gå på bekostning av obliger. Disse er en stor 

kilde til læring – siden man får prøvd seg i praksis, og får tilbakemelding 

på det man har gjort. 

• Yngve: Muntlig presentasjon av oblig kan være mulig. 

o Thyra: I IN2000 presenterer studentene prosjektene sine 
for gruppe- og faglærer som en del av karaktersettingen. 

▪ Ragnhild: IN1010 tester ut å erstatte obliger med midtveiseksamen til 
våren. Har også praktiske konsekvenser for våre emner som går i parallell. 

▪ Dette er også en bredere diskusjon vi må ha videre etter ChatGPT: Hva gjør 
vi med obliger? 
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• Ettersendte kommentarer fra Stefano vedrørende masterprogrammet  

(til oppfølging senere, del av vurderingen) 

o I lys av beskrivelsen av robotikk-grenen, så bør kanskje ordene maskinlæring og 

kunstig intelligens presiseres, fremfor å nevnes i parentes i beskrivelsen på «hva 

lærer du» siden.  

▪ https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk-

master/studieretninger/robotikk/index.html 

• «Studieretningen Robotikk og intelligente systemer har hovedfokus 

på hvordan du bruker programmering og metoder innen kunstig 

intelligens og maskinlæring for å gjøre systemer smartere» 

▪ https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk-master/hva-

lerer-du/  

• «En kandidat med mastergrad i informatikk: robotikk og intelligente 

systemer, har avansert kunnskap innenfor ett eller flere temaer 

innenfor robotikk, digital systemkonstruksjon/innebygde systemer, 

intelligente systemer (maskinlæring, kunstig intelligens),  

kybernetikk, autonome systemer…» 

o Nettsidene for «studieretning kybernetikk» på Engelsk og Norsk er ikke helt like. 

o Modellering er litt fragmentert (delt i forskjellige kurs) 

▪ Kurs av type «komplekse systemer, teori og modellering», kan være relevant 

for robotikkstudenter  

o Vedtak: Diskusjon og evaluering tas til orientering.  

 

• Sak 14/23: IN5590 Hurtig modellfremstilling av robotikksystemer 

o Kurset trenger ny faglærer etter at tidligere faglærer er disponert til et annet kurs.  

▪ Personalmessig er det utfordrende å få dette til innenfor ROBIN gruppen i 

nær fremtid. (Muligheter undersøkes i skrivende stund) 

▪ I lys av nye tilsettinger ved ITS, kan dette kurset arrangeres ved ITS? 

• Diskutere muligheter og utfordringer  

o Personalressurser, muligheter for samarbeid 

o Bruk av lab/ rom 

o Tidspunkt for gjennomføring 

https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk-master/studieretninger/robotikk/index.html
https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk-master/studieretninger/robotikk/index.html
https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk-master/hva-lerer-du/
https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk-master/hva-lerer-du/
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▪ Notater: 

• Tønnes: 

o Både Tønnes og ITS er positive til å få dette i gang. 

Ressurser/infrastruktur er tilgjengelige både på ROBIN og 

ITS. ITS kan gjerne ta hovedansvar 

o Kan være aktuelt å få dette inn på bachelornivå etter hvert. Da 

kan SONENs ressurser være til hjelp. 

• Øyvind: 

o Tønnes må da stå som emneansvarlig og kurset må ha TEK-

emnekode 

o Emnet må gå på høsten. Første gang høst 24. 

o Å kjøre det fysisk på IFI første gangen kan være enklest 

• Henrik: 

o Det administrative går bra. Ikke noe problem å bytte til TEK-

kode før neste høst. 

▪  

o Vedtak (redigeres i møtet):  

▪ Vi anbefaler at vi prøver ut emnet som foreslått over. 

• Programrådet ber om at ITS og IFI i felleskap sørger for at kurset kan 

avholdes på en slik måte at vi kan sikre et antall studenter fra hver 

studieretning plass i kurset.  

• Ved eventuell endring av kurskode, må liste over kjerneemner for 

studieretningene oppdateres.  

• Opptaksregler bør følge anbefalingen fra sak 7/20: 

o Masterstudenter rangeres som følger: 

▪ 1: Emnet er kjerneemne og på studieplanen 

▪ 2: Emnet er kjerneemne (f.eks før studieplan er laget) 

▪ 3: Emnet er på studieplan (men ikke kjerneemne) 

▪ 4: Andre (uavhengig av søkersted) 
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o  PhD kandidater rangeres etter tilknytning: 

▪ 1: ROBIN, AUTOSENS, NANO, RITMO 

▪ 2: IFI 

▪ 3: Ev. øvrige 

 

• Sak 15/23 Kursadgang for de ulike grenene innen masterprogrammet  

o IN5490 er kjerneemne for kybernetikk og autonome systemer (KAS) 

▪ Kurset er etterspurt blant studenter fra KAS-retningen, men de får ikke alltid 

plass 

▪ Kurset er ressurskrevende i forhold til veiledning, så eventuelle endringer 

kan utløse behov for veiledere fra ITS.  

o Notater: 

▪ Henrik: Vi har i det siste fått plass til alle fra I:RIS/kybernetikk i 

IN5490. 

▪ Øyvind og Tønnes: Prioriteringene til opptak står dårlig formulert på 

nettsiden til emnet. Svært utydelig at kybernetikk er blant de høyest 

rangerte. 

▪ Ragnhild: Formuleringen med at studentene som har emnet som 

kjerneemne prioriteres høyere (som foreslått over) kan være uheldig – 

kanskje kunne andre programmer innføre det som kjerneemne for å få 

plass? 

o Vedtak:  

▪ Vi ønsker å endre prioriteringsrekkefølgen til den som nevnt i saken over 

(sak 14). Det anbefales å ha en løpende dialog med ITS i forhold til 

veiledningsressurser (både til veiledning og til hjelp med 

gjennomføringen av studentenes presentasjoner for hverandre, som er de 

to største flaskehalsene). 

▪ Diskusjonen for øvrig tas til orientering 

 

• Sak 16/23:  Veilederressurser innen de ulike grenene innen 

masterprogrammet 
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o Utfordring: Studenter fra KAS som ønsker ROBIN-oppgaver og studenter fra 

ROBIN som ønsker KAS oppgaver 

▪ Tidligere har forflytningsretningen stort sett gått en vei grunnet kapasitet. 

▪ I hvilken grad kan eller bør vi tillate at studenter fra KAS-retningen veiledes 

fra ROBIN (og vise versa), og hvordan kan vi finne løsninger som fungerer 

med varierende ønsker blant studentene? 

• Retningene har i utgangspunktet ulike opptaksregler, og løsningene 

må kunne fungere i rammen av  

▪ Eks: KAS studenter som ønsker FPGA-baserte oppgaver kan slite med å 

finne veileder.  

o Notater 

▪ Øyvind: Vi behøver ikke være så nøye på regnskapet her innad i 

studieprogrammet – det viktigste er å finne løsninger som fungere for begge 

grupper. 

▪ Ragnhild: 2 ting er viktige: 

• 1) Oppfyller studentene læringsmålene i sitt studieprogram og 

studieretning? 

• 2) Har gruppa veiledningsressurser nok til studentene? 

▪ Kan det skape en «bakvei» inn i det andre studieprogrammet? En «sniking i 

køen»? 

▪ Øyvind: Foreslår koordinering:  

• Hvilke oppgaver foreslår hver gruppe?  

• Hvem er de anbefalt for? 

▪ Henrik: Kjerneemner er ulike for de to retningene. Det vil gjøre at ulike 

typer masteroppgaver er mest relevante for en spesifikk retning. 

▪ Konklusjon: Vi ønsker å muliggjøre slik utveksling, ser behov for 

koordinering i den sammenhengen. 

o Vedtak: Diskusjonen tas til orientering.  

 

• Sak 17/23: Endringer i kjerneemner 

o IN5590: Eventuelle endringer følger sak 14/23 over 

o IN5400 – Maskinlæring for bildeanalyse er erstattet av  



 10 

 

▪ IN3310/4410 Dyp læring for bildeanalyse (Våremne) 

https://www.uio.no/studier/emner/matnat/ifi/IN4310/index.html  

▪ IN5310 Avansert dyp læring for bildeanalyse (Høstemne) 

https://www.uio.no/studier/emner/matnat/ifi/IN5310/  

o Adín Ramírez Rivera presenterer ca 12:45 

▪ IN5310 12:45 (sammenhengen 2070/3310/5310) 

o Bør IN3310 kunne anbefales som bacheloremne for robotikk og intelligente 

systemer? 

▪ Er krav om FYS-STK3155 eller STK2100 et umulig hinder? Se  

https://www.uio.no/studier/program/informatikk-

robotikk/oppbygging/eksempler-pa-fordypningsforlop.html  

o Bør IN4310 og eller IN5310 være kjerneemne eller anbefalt emne? 

o Passer IN2070/3310+ 5310 inn i KAS retningen? 

• Notater: 

o Adin: IN3310 og  5310 har blitt fornyet de siste årene, etter stor utvikling på 

fagområdet. Gått over fra klassiske bildeanalyseteknikker til moderne 

maskinlæringsmetoder som er mere brukt nå 

▪ IN2070 (digital bildebehandling) kan potensielt også flyttes til tredje år pga. 

disse endringene. 

▪ Studentene synes matten i maskinlæringsemnene kan være tung. 

o Yngve: IN3310 kan inngå i vårt bachelorprogram, men det er vanskelig å få det til å 

gå opp – studentene må velge riktige emner fra start for å oppfylle 

forkunnskapskravene. 

▪ Adin: Studentene uten de rette forkunnskapene sliter i kurset Det er viktig å 

ha STK2100 før man begynner. 

▪ Yngve: Endringene som følge av det nye ML-programmet kommer til å 

stokke om på ML-porteføljen. Kan gjøre det mulig å få inn IN3310 i 

forbindelse med denne endringen. 

▪ Sondre: Flytting av IN3050 til 4. semester kan også være til hjelp for å ta 

IN3310 i tredje år. 

▪ Øyvind: Dette faget høres mer ut som teori – hva med praksis? Det vi gjerne 

trenger er anvendelser av bildeanalyse. 

https://www.uio.no/studier/emner/matnat/ifi/IN4310/index.html
https://www.uio.no/studier/emner/matnat/ifi/IN5310/
https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk/oppbygging/eksempler-pa-fordypningsforlop.html
https://www.uio.no/studier/program/informatikk-robotikk/oppbygging/eksempler-pa-fordypningsforlop.html
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• Adin: Emnet er et sted mellom teori og praksis. Mener det ligger 

på det nivået som kan være nyttig for robotikk-studenter – de 

trenger å vite noe om hva som ligger bak metodene. 

o Vedtak:  

▪ Dette må diskuteres videre senere. Spesielt i lys av grenseoppgang mot ML-

bachelor programmet.  

• Sak 18/23 Eventuelt :  

o Nytt tverrfaglig masterprogram tilsvarende "Biomedical Engineering" (Europeisk 

master), oppsett kursplan og opptakskrav (nasjonalt / internasjonalt)  

▪ Innlegg ved Ole Jakob Elle (Seksjonsleder Medisinsk Kybernetikk og 

Bildebehandling, Intervensjonssenteret, OUS) 

• Er det interesse av et tverrfaglig program mht medisinsk 

applikasjoner? 

▪ Notater: 

• Ole Jakob: Forslag til nytt tverrfaglig masterprogram tilsvarende 

«biomedical engineering». 

o Motivasjon: Finner få relevante doktorgradskandidater med 

norske mastergrader. Økende behov for kobling mellom 

universitet og sykehus – blant annet i sammenheng med 

økende andel eldre i befolkningen. 

o Trenger kandidater med både robotikk, fysikk, 

matematikk – hadde vært bra om disse også hadde noe 

medisinsk kompetanse frå studier. Biomedisinsk teknologi-

utdannelse frå utlandet dekker dette. 

o Øyvind: Deltar gjerne videre i diskusjonen. Ønsker også 

sterkere kobling mot sykehus, blant annet via Ulysse. 

o Jonas: Også interesse for dette hos FFI. Kan også være 

aktuelt å koble mot FHI 

o Tønnes: Dette er en økende satsning på OsloMet. Vi bør også 

følge med på hva de gjør der. 
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o Yngve: Er en diskusjon som må tas i flere fora. 

o Ragnhild: Helsedirektoratet hadde kartlegging for et år 

siden om kompetanse, hva som finnes og behov. Kan være 

fornuftig å se på i en slik diskusjon. 

• Ole Jakob: Har en utenlandsk bachelorstudent han samarbeider 

med som sliter med å kvalifisere for opptak i IFIs 

masterprogrammer. Kan opptakskravene være for strenge for 

utenlandske kandidater? 

o Øyvind: Rekruttering av gode studenter blir vanskeligere. Vil 

heller ha for mange enn for få som søker og er kvalifiserte for 

opptak. 

o Yngve: Opptakskravene må sikre fair konkurranse mellom 

våre bachelorstudenter og de utenfra 

▪ Vedtak: Diskusjonen tas til orientering 

o IFI har vedtatt å innføre et bachelorprogram innen maskinlæring.  

▪ Instituttleder har startet innledende diskusjoner om hvilke tilpasninger det 

innebærer.  

• Vi vil bli spurt om å redegjøre/begrunne dette på ny. 

o Programrådet har tidligere tatt stilling til om vi ønsker at 

I:RIS skal bli en del av dette nye programmet.  

o Dette vil antagelig havne på saksliste til møte i overgangen 

Januar-Februar.   

▪ Notater: 

• Vi må følge med i kommende programrådsmøter på hvordan vi 

forholder oss til dette. For eksempel hvilke muligheter og 

utfordringer endringene der gir i vår kursportefølje. 

• Vi bør ha et IFI programrådsmøte der vi diskuterer dette i 

Januar/Februar. 

• Forslag til studieprogram skal sendes i Mars, med ønsket oppstart 

høst 2025. 
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• Rangnhild: Viktig å tenke på hvordan vi kommuniserer forskjellen 

på I:RIS og ML-programmet til søkerne. Hvordan skal de velge 

mellom dem? 

o Antall elever med R2/R1 bakgrunn går nedover. Vi må også 

diskutere hvor mye konkurranse vi har mellom 

programmene. 

• Jonas: Viktig at vi beholder hardware-fokuset. Økende 

robotisering i samfunnet framover. FFI og andre i industrien ser 

store behov for kompetanse her. 

 

▪ Vedtak: Saken og diskusjon tas til orientering 

o Mange studenter er misfornøyde med at IN2070 er flyttet til høsten - 

arbeidsmengden er så stor at det er vanskelig å få det til på høst 

▪ Vedtak: Saken tas til orientering 

 

 

Med hilsen  

 

Yngve Hafting  

Programleder 


